
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÖSTSVENSKA FRIIDROTTSFÖRBUNDET
Datum: Lördag 11 jan 2025 kl. 10.00-14.00. Plats: RF-SISU-kontoret i Växjö.
Närvarande: Ulrika Pizzeghello, Monica Randström, Stefan Mattsson, Olivia Hansén,
Fredrik Schölin, Marina Karlsson (från 3c). Personal: Markus Andersson.
Frånvarande: Lars Molin, Linda Kjellberg, Peter Håkansson. Personal: Nadja Casadei.

§ 1. Mötets öppnande
a) Val av justeringsperson - Monica.
b) Godkännande av dagordning - Dagordning godkändes efter tillägg av 9a & 9b.
c) Föregående protokoll - Inga ytterligare synpunkter.

§ 2. Genomgång av uppdragslistan
Pris unga ledare vid Friidrottsgalan: SFIF/Atea har svarat att de inte vill ha för många priser.
STIM-avtal: SFIF har svarat att de tittat på frågan men för dyrt för SFIF/svårt med avgränsning.
Resurslista arr-stöd: Utbildningskommittén jobbar vidare med det på nästa utb.kom.möte.

§ 3. Inför Förbundsårsmötet - Ulrika

a) Östsvenska motion – Föryngrad representation FÅM
Förslag på motion utskickad inför mötet. Styrelsen godkände motionen. Ulrika skickar in till SFIF.

b) Valen – Förbundsstyrelsen, valberedningen, lekmannarevisorer
Vi diskuterade de olika valen, beslut tas senare per capsulam.

c) Östsvenskaombud – Intresseanmälningar från föreningar och styrelsen
I nyhetsbrevet januari uppmanades föreningarna skicka in intresseanmälningar att vara Östsvenska-
ombud till Markus senast 31 januari, inget därifrån ännu. Från styrelsen intresseanmälde sig nu 
följande: Olivia, Peter, Ulrika och Stefan. Från föreningarna är Stefan Malmborg/Tjalve intresserad. 
Fler tänkbara vore Sara/Anders Högelius/KA2, Linnéa Agefjäll/Kalmar. Marina frågar Ellen/Sisu. 
Totalt har vi ca: 10 platser (ej fått besked av SFIF ännu), vår styrelse utser ombuden senare.

§ 4. Finnkampen 2025 – Ulrika, Markus
Efter Google-enkäten i nov/dec, som visade på stort intresse, har Nadja & Markus bokat upp hotell 
och bussar samt skrivit ihop en tydligare inbjudan för föreningarna. Seniorfinnkampen går lördag 
kväll och söndag eftermiddag, som vi främst kommer titta på. Ungdomsfinnkampen lördag dagtid. 
Söndag förmiddag är ett Höstmöte inplanerat. Platserna på läktarna börjar dock fyllas så vi ville ha in
bokningar från föreningarna senast 15 januari, men ganska få har hunnit det över jul-nyår så vi 
skjuter fram tidsplanen till 15 april och då +100 kr på paketpriset. Östsvenska står för kostnaderna 
för styrelse och personal.

§ 5. Ekonomirapport, budget - Markus
Resultat- och balansräkning 2024, kommentarer och uppdaterad budget 2025 utskickad inför mötet. 
Preliminärt resultat 2024 -4 tkr och budget 2025 +17 tkr. 2024 är inte helt stängt ännu, 7 tkr i 
utbildningskostnader och 6 tkr för Woodland tillkommer på 2024, även nedskrivning av DM-
medaljlagret beroende på beslut under 9b. Markus gick igenom delar, diskussion främst kring läger 
och utbildningar.

§ 6. Årsmötesförberedelser Östsvenska – Ulrika, Markus
Lördag 8 mars i Jönköping, styrelsemöte prel. 10.30-12.00 och årsmöte 13.00-15.00. Nadja har 
bokat Scandic Elmia. Datum & ort har gått ut till föreningarna i Nyhetsbrevet januari samt synts på 
hemsidan sen november, men riktig kallelse/inbjudan behöver också gå ut. Årsmötesordförande? 
Förslag Johan Storåkers, Ulrika frågar. Markus kollar om vi behöver styrelseförslag på uppdaterade 
stadgar samt på tävlingskommitténs plan att stryka 19 års-klassen helt från DM utomhus 2025.

§ 7. Info från verksamheten - Ulrika
Nadja har skickat rapport till Ulrika, hon läste upp delar. Viktigt att många föreningar svarar på 
Årsrapporten senast 28 feb. Woodland startar nu upp i Linköping med IK Akele.

§ 8. Verksamhetsplan 2025-2026
Denna punkt jobbade vi med efter lunch. Vilka punkter från föregående plan ska vi behålla eller 
släppa? VP 23-24 och tillhörande Ansvarsfördelning utskickad inför mötet.

                                                                                                                                                     
Markus Andersson Ulrika Pizzeghello Monica Randström
Sekreterare Ordförande Justerare



§ 9. Övrigt
a) Representation
Friidrottsgalan 21 januari i Stockholm – Ulrika åker, Östsvenska står för kostnaderna.

b) DM-medaljlagret
Är nu värderat till 78 tkr (3900 st medaljer á 20 kr/st). En sort har redan tagit slut men Tjalles 
sportpriser har löst det genom att måla om brons till silver. Fler sorter kommer ta slut framöver, plus 
att vi får en växande mängd kritik för dessa ”gamla Smålandsmedaljer”.
Beslut: Att bara ta av dessa medaljer under 2025 och ta fram en ny DM-medalj till 2026. Konsekvens
att värdet på lagret nu skrivs ner till ungefär en årsförbrukning, från 78 tkr till 35 tkr. Markus/TÄK får 
uppdraget att ta fram ny medalj.

§ 10. Nästa möte
Måndag 10 februari kl. 19.30-21.00 digitalt via Teams.

Uppdragslista Östsvenska Friidrottsförbundet

Datum/§           Att göra                                                                                    Ansvarig                                Senast
11/9 §5 Resurslista för arrangemangsstöd Utbildningskommittén 5/1
25/11 §3 Ta fram rutin för utdelning av SFIFs utmärkelser vid vårat årsmöte   Lars, Peter
11/1 §6 Styrelseförslag på Stadgeförändring och stryka JDM 19 år Markus 3/2
11/1 §9b Ta fram ny DM-medalj till 2026 Markus/Tävlingskommittén

                                                                                                                                                     
Markus Andersson Ulrika Pizzeghello Monica Randström
Sekreterare Ordförande Justerare


